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Aigua i responsabilitat
Que en aquest país no plou prou és evident. Que avui gastem més

aigua que mai hi estem tots d'acord. Que no s'han fet les inversions
que tocaven per aconseguir més recursos hídrics és responsabilitat de
bastants governs i de fa molts anys. Governs que no van governar les
solucions adequades i que ara paguen consellers més novells.

La paraula clau era i és planificació. Ara ens cal més estalvi, recu-
perar pous i sobretot previsió de futur. Hem de deixar l'interessat debat
polític per la política de consensuar solucions. Ningú podrà entendre
que això no sigui així. Parlar clar pel que fa a les necessitats i fer enten-
dre que no estem parlant de capricis... Avui estem parlant de com
garantir l'aigua de boca al 80 per cent de la població catalana... I no
pas per regar gespes o per omplir piscines... Parlem de garantir l'aigua
bàsica per veure o tenir cura de la nostra higiene. Estem parlant d'això.

Estem parlant de disposar d'aigua per les comarques que fins ara
l'aconseguien del Ter i del Llobregat. És a dir també per l'Alt Penedès.
Avui una bona part de l'aigua que bebem a Vilafranca ens arriba de la
xarxa Ter-Llobregat des del mateix cor de la regió metropolitana de
Barcelona. I això és o no és un transvassament d'aigua? Tothom sap
que ni el Ter, ni el Llobregat són rius penedesencs.

La dessaladora de Cunit és una solució a mig termini per la gent del
Garraf i qui sap si algun dia ho pot ser pels de l'Alt Penedès. Avui la
sequera ens obliga a que l'aigua de l'Ebre arribi a Vilafranca com una
solució d'emergència. No hi ha solució més immediata. Si ho fem pos-
sible aquest serà un bon exemple de vertebració de Catalunya i de sen-
tit comú cap a les comarques que no disposem d'aigua suficient. Algú
d'això en diu solidaritat jo en dic visió de país

LA IMATGE

L’obra de govern no s’atura. Aquest dilluns es va fer una visita a
les obres de prospecció arqueològica i construcció del nou aparca-
ment de la rambla Sant Francesc. Una de les grans obres d’aquesta
legislatura, conjuntament amb el cobriment de les vies o l’ampliació
de l‘Hospital, que deixen en evidència els qui amb ganes d’erosionar
al govern l’acusen d’estar paralitzat. Parats deuen quedar els que
aprofiten la seva tribuna per vendre una versió pessimista de la reali-
tat de la vila i veuen com l’Ajuntament segueix la seva obra de govern.

PLENS MARATONIANS A VTV. Per MIKEL FUENTES

LA COLUMNA. Per C.A.JORDANA

EL PERIÒDIC GRATUÏT 
DE VILAFRANCA

AQUEST NÚMERO ES QUINZENAL
LA SETMANA VINENT NO SORTIM

(DEGUT AL PONT DEL 1r DE MAIG)

ATENCIÓ !!!
PROPERA SORTIDA 

DIMARTS 13 DE MAIG

Per C.Esteve

M’ha agradat escoltar les
explicacions de la consellera
Geli, en la seva visita a
l’Hospital, sobre la saturació del
sistema sanitari i la dificultat de
trobar mà d’obra per cobrir les
vacants. No m’ha agradat quan
els polítics tiren pilotes fora i no
cerquen solucions, Geli és
valenta i té grans dots de con-
vicció.

M'han agradat els gestos
d’oposició responsable de CiU a
l’hora d’aprovar qüestions que
reclamen un ampli consens en
el ple municipal. Que els dos
grans partits (PSC-CIU) arribin
al consens en temes crucials
per a la vila dignifica la classe
política local  i enriqueix la
democràcia, no m’agrada quan
per sistema s’esdevé oposició a
tot el que proposa el govern.  

M’agradaria pensar que
aquest ambient de “bon rotllo”
polític que es respira a nivell
comarcal (amb pacte total a
cinc bandes) es pot arribar a
traslladar a d’altres instàncies.
No m’agraden els que crispen,
els que distorsionen la realitat,
els que pronostiquen finals de
cicle, els que volen influir en el
destí polític sense acceptar el
joc democràtic. 

M’HA AGRADAT...

Dimarts passat al vespre les opcions televisives eren
moltes: el Dr.House, OT, Liverpool vs Chelsea o l’interes-
santíssim ple de l’Ajuntament de Vilafranca a VTV amb
16 punts a l’ordre del dia (8 d’ells mocions). Doncs ni en
Greg House, ni Hristo Mejide, ni Fernando Torres van
superar l’episodi inversemblant de “escenas de matri-
monio” que va oferir el plenari municipal. Un nou espec-
tacle avorrit amb llargues divagacions i concretant tant
sols el presumible i evident.

De sortida, el debat del tema estrella del ple va que-
dar ajornat. El destí dels 5ME de superàvit del 2007 (tot
i que si es va donar llum verda a 1,5ME del romanent).
Un fet que segons l’editorial de El 3 de Vuit “paralitza
l’Ajuntament”. Siguem seriosos, es tracta del destí del
romanent (no dels pressupostos municipals que per
exemple a Sant Sadurní no s’han pogut aprovar i el set-
manari de pagament titula com a “estacament de les
negociacions”). En el ple en Pere Regull (CIU) va recri-
minar al govern que no que no té una linea, mentre
oportunament Maria Batet (PSC) el va contestar que “el
que no hi ha és majoria”. Per cert, en Regull, va desvet-
llar durant el ple (per sorpresa o per descuit) que va ofe-

rir l’alcaldia a la CUP en la negociació prèvia al debat
d’investidura. 

El segon plat fort del ple va ser el debat del projecte
d’ampliació dels Serveis Centrals de Caixa Penedès,
amb el nou auditori que proposa l’entitat. La discussió
va anar dirigida més cap a les formes, de com s’ha pre-
sentat el projecte, que no pas en el que consisteix (tot i
que es va poder evidenciar que ICV i CUP també volien
opinar sobre el destí de l’obra social de la Caixa). La
resta del ple es va saldar  amb un seguit d’ocurrències i
mocions que podrien haver estat simples precs. La
construcció d’un nou pavelló no hauria de presentar-se
via moció, ni decidir en un ple si cal un tríptic informatiu
de la programació de VTV, ni tant sols determinar quins
carrers cal prioritzar en el reasfaltat. Encara pitjor traslla-
dar al ple el debat sobre el transvassament o la propos-
ta d’un nom d’un carrer de la vila, debats que no haurien
d’arribar a un plenari municipal i convertir la sessió en
una tertúlia de cafè o el mercat de Calaf. És clar que si el
ple ha de servir per decidir el color dels Taxis de
Vilafranca... és que ja s’hi pot parlar de tot. Per cert, el
gris és el color més comú entre els turismes, així que
potser que aquest no sigui el millor color per distingir-
los. Parlin-s’ho abans si us plau i anem per feina.

LA CONRTRACRÒNICA DEL PLE. Per CARLES ESTEVE

Parlin-s’ho abans si us plau

7DIES nº89 - 01/05/2007 Ara fa una any destacàvem la
visita del president Montilla a
Vilafranca i la receptivitat del
govern català a la demanda d’una
estació de trens regionals, el pre-
sident va lloar la transformació de
la vila gràcies al cobriment de les
vies.  José Montilla i la consellera
Tura van visitar els nous jutjats i
van anunciar la seva immediata
posada en funcionament. 

Dues obres a la via publica
també destacaven, la reobertura
del pont del carril i el nou escena-
ri de la plaça de la Sardana. La
concessió del transport urbà a
l’empresa Hispano Igualadina
també apareixia en portada,
també la festa que  organitzaria el
Casal per redescobrir la recent
estrenada remodelació de la ram-
bla de Nostra Senyora.

En clau electoral destacava l’a-
nunci que el PSC seria la única
força amb llistes a totes els muni-
cipis de la comarca i que Artur
Mas (CIU) prometia defensar la
personalitat del Penedès. 

ARA FA UN ANY ERA NOTÍCIA...

Montilla lloava la trans-
formació de la vila que 
sorgeix amb el cobriment
de les vies del tren

“El govern ha de buscar pactes, amb una certa 
estabilitat, perquè Vilafranca vagi endavant”

Pere Regull, cap del grup municipal de CIU, durant el darrer debat plenari de
l’Ajuntament de Vilafranca celebrat dimarts de la setmana passada
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